
 

Til forvaltningen og Udvalget for Læring. 

 

Brugerrådet (herunder også skolebestyrelsen for Løsning Skole afdeling Korning) ønsker med 

denne henvendelse at bekræfte og ansøge om muligheden for at flere børn i distrikt Korning har 

mulighed for pasning og udvikling i Korning. 

Vi ved der er tryk på kapaciteten af pladser til børn i alderen 6 mdr. og op til 2 år, for netop vores 

område. Der er i den forbindelse blevet set på kloge kvadratmeter, og hvilke muligheder vi har i 

Landsbyhaven for at oprette en gruppe med vuggestuebørn. Dette skal ses som et supplement til 

vores i forvejen 4 dagplejere i byen. Vi har fundet lokaler der er egnet, og ved at flytte rundt på de 

grupper vi i forvejen har på matriklen er det ved fælles hjælp, lykkes at finde et godt udgang spunkt 

for en ekstra gruppe. 

Der vil naturligvis være nogle ting der skal ændres i forhold til den nye målgruppe, men det er ikke 

kæmpe store ændringer og renoveringer der er på tegnebrættet. 

Der har været drøftelser i både personalegruppen (samlet for Landsbyhaven og Korning Skole) og 

der er fuld opbakning og ønske om at gå videre i processen. Efterfølgende har brugerrådet været 

involveret i tankerne, og haft mulighed for at stille gode og opklarende spørgsmål, så vi nu føler vi 

står stærkt i forhold til at udvide målgruppen for Korningvej 70.  

Vi ser det som en mulighed for at samle børnene i Korning, så vi fastholder lokalsamfundets nerve 

i byen. Det er for os dog vigtigt, at de børn der takker ja til at starte op i Landsbyhaven, også får 

mulighed for at blive der indtil de rammer børnehavealderen, da vi ikke ønsker at de skal have et 

skift yderligere. 

Vi ser frem til at udvide og samarbejde endnu mere med dagplejen og de øvrige aktører 

(forvaltning, pladsanvisning og det politiske system) 

  

 

Med venlig hilsen 

Brugerrådet v. Korning Skole og Landsbyhaven 

Rikke Weigel Ganderup 

Afdelingsleder og institutionsleder 


